
 

 

OBČINA DIVAČA  

OBČINSKI SVET  

Statutarno pravna komisija  

 
 
Divača, 16.11.2015 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K   
 
7. seje STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE ( v nadaljevanju SPK), ki je potekala v ponedeljek, dne 

16.11.2015 ob 15.  uri, v prostorih  Občine  Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

 

Prisotni člana komisije: 

URŠKA FLORJANČIČ –  predsednica  

JOVO FERFILA – član 

MARTIN PRELC - član 

 

Ostali prisotni: 

VESNA PAVLOVČIČ – višja svetovalka za proračun in finance 

TATJANA CERKVENIK – zapisničarka   

 

D N E  V N I    R E D  : 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje komisije 

2. Predlog proračuna Občine Divača za leto 2016 in Sklep o javni razpravi  

3. Odlok o koncesiji za opravljanje lokalnih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki v občini 

Divača – 1. branje 

4. Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v občini 

Divača za programsko obdobje 2015-2020 

5. Sprememba Pravilnika o oddajanju poslovnih prostorov in drugih nepremičnin Občine Divača 

v najem 

6. Vprašanja in pobude                            

 

Predsednica Komisije ga. Florjančič je predlagala  potrditev  predloženega dnevnega reda. 

Člani  komisije  na  predlagan dnevni red 7. seje  niso imeli pripomb. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP:  V predlagani vsebini  je bil sprejet  dnevni red 7. seje Statutarno pravne komisije. 

 

 

1. TOČKA 

Predsednica  Komisije  je predlagala potrditev zapisnika prejšnje seje.  

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP:  Potrdi se zapisnik 6. seje SPK v zapisani  vsebini.  

 

 

2. TOČKA 

Strokovna služba Občine Divača ga. Pavlovčič je podala kratko obrazložitev k   predlogu Sklepa o  

javni razpravi predloga  proračuna Občine Divača za leto 2016. 

Člani Komisije na besedilo predlaganega Sklepa niso imeli pripomb.  



 

 

Sprejet je bil  

SKLEP: Statutarno pravna komisija potrjuje predlagan Sklep o javni razpravi predloga proračuna 

Občine Divača za leto 2016 in ga predlaga v sprejem Občinskemu svetu.  

 

 

3. TOČKA 

Predsednica Komisije ga. Florjančič je podala kratko obrazložitev k predloženemu aktu -  predlogu 

Odloka o koncesiji za opravljanje lokalnih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki v občini 

Divača, ki je bil članom Komisije podan v I. obravnavo.  

V letu 2015 je potekla Koncesijska pogodba o izvajanju gospodarske javne službe zbiranja in prevoza 

komunalnih odpadkov, ki je bila sklenjena med koncendentom Občino Divača in koncesionarjem 

Komunalnim stanovanjskim podjetjem d.d. Sežana. Koncesijska pogodba je bila podeljena na podlagi 

Odločbe občinske uprave občine Divača. Zakon o gospodarskih javnih službah v 6. členu jasno 

določa, katere so oblike zagotavljanja javnih služb. Ena izmed oblik je tudi z dajanjem koncesije. Pred 

razpisom koncesije je potrebno sprejeti ustrezni pravni akt, kot je Odlok o koncesiji za opravljanje 

lokalnih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki. Ta akt – Odlok, predstavlja pravno podlago 

izvedbi postopka za razpis koncesije.  

V  nadaljnji razpravi so člani Komisije podali pripombo na besedilo Odloka, ki se navezuje na Občino 

Komen.  Glede pravno formalno Komisija na predlagan akt nima pripomb. 

 

Z 2 glasovoma za in 1 glasom proti, je bil sprejet  

SKLEP: Statutarno pravna komisija ugotavlja, da je predlagano besedilo Odloka o koncesiji za 

opravljanje lokalnih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki v občini Divača, usklajeno z 

veljavno zakonodajo, ki ureja navedeno področje in  ga z predlagano spremembo besedila, ki se v 

Odloku navezuje na Občino Komen, potrjuje v 1. obravnavi. Ocenjuje, da je predlagan akt  

primeren za nadaljnjo obravnavo in ga  z predlagano spremembo predlaga v sprejem Občinskemu 

svetu.  

 

 

4. TOČKA  

Predsednica Komisije je pojasnila, da je veljavnost predhodnega Pravilnika o ohranjanju in 

spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v občini Divača za programsko obdobje 

2007–2013, katerega veljavnost je bila podaljšana v leto 2014, iztekla.  Potrebe so narekovale 

izdelavo novega Pravilnika, usklajenega z veljavno zakonodajo, zato so strokovne službe Občine 

Divača pripravile   nov Pravilnik, ki je podan v obravnavo in sprejem.  

Statutarno pravna komisija na besedilo predloženega Pravilnika  ni imela pripomb.  

 

Soglasno je bil sprejet  

SKLEP: Statutarno pravna komisija ugotavlja, da je predlagano besedilo Pravilnika o ohranjanju 

in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v občini Divača za programsko obdobje 

2015 – 2020, usklajeno z veljavno zakonodajo, ki ureja navedeno področje in ga v  predlagani obliki 

in vsebini potrjuje ter predlaga v nadaljnjo obravnavno in  v sprejem Občinskemu svetu.  

 

 

5. TOČKA  

Ga. Florjančič je podala  kratko obrazložitev k predlagani spremembi Pravilnika o oddajanju 

poslovnih prostorov in drugih nepremičnin Občine Divača v najem, kjer se nadomestita odstavka , ki 

opredeljujeta usklajevanje najemnine oz. uporabnine z indeksom povprečne rasti cen življenjskih 

potrebščin. Strokovne službe Občine Divača so pripravile nov predlog določil o uskladitvi najemnine 

oz. uporabnine z indeksom   povprečne rasti cen življenjskih potrebščin. Predlagajo, da se višina 

najemnine oz. uporabnine usklajuje v mesecu januarju, ko je opravljena višina indeksa za obdobje od 

začetka leta do decembra meseca , ker menijo, da je ta koeficient bolj reprezentativen.  

V razpravi je član Komisije g. Prelc Martin predlagal,  da se navedeni indeks usklajuje tudi na minus- 

glede na padec življenjskega standarda. 



 

 

Statutarno pravna komisija je ugotavlja da  besedilo predlaganega Pravilnika pravno formalno ne 

predstavlja nobenega problema. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP :  Statutarno pravna komisija soglaša z predlaganimi spremembami Pravilnika o oddajanju 

poslovnih prostorov in drugih nepremičnin Občine Divača v najem in jih predlaga v potrditev  

Občinskemu svetu  s pripombo  podano na Odboru za gospodarstvo in okolje, da se briše navedba, 

da se cena uskladi z indeksom rasti le v primeru da je ta pozitiven, da  se upošteva pripombo Odbora 

za gospodarstvo, da se cena usklajuje tudi z morebitno negativno vrednostjo indeksa. 

 

 

6. TOČKA 

Pobud in predlogov ni bilo.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 15.45 uri. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                        Predsednica  komisije: 

Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                           Urška Florjančič, mag.prav., l.r.  


